
MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21

ZÁPIS  

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI

jednání č. ZMČ15
konané dne 27.09.2021

Přítomni : dle prezenční listiny 

Ověřovatel : zastupitel MČ Praha 21 - Ing. Ondřej Vojta
zastupitel MČ Praha 21 - Petr Duchek

1. Zahájení jednání, stanovení ověřovatelů
Jednání  zastupitelstva  MČ  Praha  21  zahájil  ve 14:00  hodin  pan  starosta  Milan  Samec  a  vyhlásil
vzhledem k technickým problémům 10 min. přestávku. 
Po přestávce p. starosta přivítal přítomné zastupitele a občany, upozornil, že jednání má úřední povahu,
že celý průběh zasedání  je  z důvodu transparentnosti  přenášen on-line na adrese www.praha21.cz a
následně  po  ukončení  zasedání  ZMČ  bude  záznam  volně  přístupný  veřejnosti.  Požádal  o  vypnutí
vyzvánění mobilních telefonů a zachování klidu pro důstojný průběh zasedání, čas jednání je stanoven
od 14:00 do 22:00 hodin. Informoval, že interpelace občanů jsou zařazeny jako pevný bod v době od
18:00 do 18:45 hodin, interpelace členů zastupitelstva od 18:45 do 19:30 hodin, přihlášky musí být
odevzdány do 90-ti  minut  od začátku jednání a označeny pořadím interpelace,  pokud jich občan či
zastupitel předkládá více. Hlasovat dnes budeme elektronicky, v případě technických problémů budeme
hlasovat zvednutím ruky. Podklady k jednání dnešního zasedání zastupitelstva jste obdrželi a máte je
všichni k dispozici v tabletech. Ověřením dnešního zápisu pověřil Ing. Ondřeje Vojtu a p. Petra Duchka,
oba  souhlasili.  Sdělil,  že  ověřovatel  zápisu zastupitelstva  odpovídá za  správnost  a  úplnost  zápisu z
jednání zastupitelstva, hlídá sčítání hlasů a zjišťování výsledků hlasování. 
Požádal, aby při jednotlivých hlasování do záznamu bylo hlasitě uvedeno, kolik zastupitelů hlasovalo
pro, proti a kolik zastupitelů se hlasování zdrželo.

http://www.praha21.cz/


2. Volba mandátového výboru
Pan starosta sdělil, že mandátový výbor ověří a konstatuje přítomnost nadpoloviční většiny členů, počet
členů  omluvených  a  neomluvených.  Navrhl  tříčlenný  mandátový  výbor  ve  složení:  pí  Kučerová  –
nesouhlasila, pí Pelčáková, pí Hubínková, pí Kopecká – všechny souhlasily.  

Usnesení číslo: ZMČ15/0188/21
Zastupitelstvo městské části
1) volí

mandátový výbor ve složení: paní Hana Pelčáková, paní Zdeňka Hubínková, paní Kristýna Kopecká

Usnesení - (Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 0)

Mandátový výbor konstatoval, že na zasedání je přítomno 14 zastupitelů, zastupitelstvo je 
usnášeníschopné. Pan starosta informoval, že z celého jednání se omluvili p. Říha a pí Ponicová.

3. Volba návrhového výboru
Pan starosta navrhl tříčlenný návrhový výbor ve složení: paní Charvátová– nesouhlasila, paní Carbolová
– souhlasila, paní Dastychová – souhlasila, pan Roušar – nesouhlasil, pan Růžička - souhlasil. 

Usnesení číslo: ZMČ15/0189/21
Zastupitelstvo městské části
1) volí

návrhový výbor ve složení: paní Jitka Carbolová, paní Zuzana Dastychová, pan Zdeněk Růžička

Usnesení - (Pro: 14, Proti: 0, Zdržel se: 0)

4. Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 21
Pan starosta konstatoval, že 15. jednání bylo řádně svoláno a vyhlášeno na úřední desce, včetně její
elektronické  podoby.  Informace  ke  všem projednávaným bodům v digitální  podobě  mohou  občané
nalézt na webových stránkách MČ. Z materiálů jsou vynechány údaje osobní povahy, které znemožňuje
zveřejňovat  zákon.  Uvedl,  že  program  byl  doplněn  o  bod  č.  12  -  námitka  pí  Kučerové  k zápisu
z minulého jednání.
V rozpravě  občanů  k tomuto  bodu  nikdo  nevystoupil,  v rozpravě  zastupitelů  vystoupili:  p.  Havrda
s návrhem,  který  byl  hlasován,  p.  Roušar  s návrhem,  který  byl  hlasován,  p.  Havrda  s technickou
poznámkou,  p.  Roušar  s technickou  poznámkou,  pí  Dastychová,  pí  Kučerová  s návrhem,  který  byl
hlasován, pí Charvátová, podruhé p. Roušar, pí Doležalová, podruhé p. Havrda.
Hlasování o prodloužení příspěvku p. Havrdy o 5 minut: Pro: 6, Proti: 5, Zdržel se: 2. Návrh nebyl
přijat. 

V rozpravě pokračuje p.  Růžička s návrhem, který byl  hlasován,  podruhé pí  Doležalová,  p.  starosta
s technickou poznámkou, pí Doležalová s technickou poznámkou, p. Havrda s technickou poznámkou.

Hlasování o třetím vystoupení p. Havrdy: Pro: 6, Proti: 5, Zdržel se: 1. Návrh nebyl přijat.



V rozpravě  pokračuje  podruhé  pí  Charvátová,  podruhé  pí  Kučerová,  pí  Hubínková  s technickou
poznámkou, p. Roušar s technickou poznámkou, pí Doležalová s technickou poznámkou, pí Kučerová
s technickou poznámkou.

V době od 15:07 do 15:28 byla přestávka. 
 

Hlasování k návrhu p. Růžičky:
- Nezařadit bod „BUS PRUH“
      Hlasování: Pro: 5, Proti: 0, Zdržel se: 2. Návrh nebyl přijat. 

Hlasování k návrhu pí Kučerové:
-  projednávání projektu „BUS PRUH“ ukládá RMČ – projednat s TSK změnu projektu v

rámci stavebního řízení tak,  aby vyhrazený pruh začínal  za mostem přes Běchovický
potok T: 31.10.2021 informovat všechny zastupitele o výsledku jednání T: 15.11.2021
informovat  všechny  zastupitele  písemně  o  stavu  všech  infrastrukturních  projektů  na
území Újezda nad Lesy T: 31.10.2021    

      Hlasování: Pro: 6, Proti: 2, Zdržel se: 6. Návrh nebyl přijat. 
Hlasování k návrhu p. Roušara:

- stáhnout z projednávání bod č. 9 a doplnit bod navržený p. Havrdou
      Hlasování: Pro: 6, Proti: 4, Zdržel se: 2. Návrh nebyl přijat. 

Hlasování k návrhu p. Havrdy:
- Další postup ohledně případné směny pozemků v nezastavěném území v lokalitě mezi

ulicemi Druhanická a Dražická Důvodová zpráva: Zajistit, aby případná směna pozemků
v nezastavěném území v lokalitě mezi ulicemi Druhanická a Dražická byla realizována v
souladu s obecně závaznou vyhláškou č. 55/2000 Sb. hl.  m. Prahy,  kterou se vydává
Statut  hlavního  města  Prahy,  ve  znění  pozdějších  předpisů.  Návrh  usnesení:
Zastupitelstvo městské části 1) bere na vědomí Analýzu Frank Bold advokáti a dále bere
na vědomí následující: • podle § 18 obecně závazné vyhlášky č. 55/2000 Sb. hl. m. Prahy,
kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů (dále jen
„Statut“), platí, že městské části mají povinnost oznámit hlavnímu městu Praze záměr
rozhodnout  o  některých  zde  uvedených  majetkoprávních  úkonech  •  doposud  nebyl
zajištěn znalecký posudek s cenou zjištěnou dle zvláštního předpisu • doposud nebyla
zpracována ekonomická analýza, studie proveditelnosti či jiná analýza prokazují přínos
pro městskou část • nebyly řádně vypořádány připomínky a protinávrhy k záměru a ani
porovnány další věcné varianty řešení daného území • navržená směna by měla být v
souladu s Metropolitním plánem • směnná smlouva musí obsahovat dostatečné záruky
nezbytné  pro  ochranu  zájmů  MČ 2)  ukládá  Radě  postupovat  podle  obecně  závazné
vyhlášky č. 55/2000 Sb. hl. m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve
znění pozdějších předpisů, a vyžádat stanovisko hl. m. Prahy ohledně povinnosti dle § 18
Statutu oznámit daný záměr Radě hl.m. Prahy. Termín 20.12.2021 
3) vyzývá Radu městské části, aby revokovala své rozhodnutí RMČ77/1172/21 týkající
se Směny pozemků v lokalitě mezi ulicemi Druhanická a Dražická a nečinila žádné další
kroky v  této  věci,  dokud  Zastupitelstvo  neprojedná  závěry  posouzení  záměru  hl.  m.
Prahou.  Zodpovídá:  Rada  MČ Praha  21  Obsah:  Příloha:  Analyza  směny pozemků v
lokalitě mezi ulicemi Druhanická a Dražická, k. ú. Újezd nad Lesy společnosti Frank
Bold Advokáti     
 Hlasování: Pro: 6, Proti: 1, Zdržel se: 6. Návrh nebyl přijat. 



Program jednání:

1. Zahájení jednání, stanovení ověřovatelů
2. Volba mandátového výboru
3. Volba návrhového výboru
4. Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 21
5. Kontrola plnění usnesení
6. Zpráva o činnosti rady
7. Rozpočtová opatření č. 46 až č. 73: změny rozpočtu v roce 2021.
8. Plnění rozpočtu MČ Praha 21 za 1. až 2. čtvrtletí 2021.
9. Směna pozemků v lokalitě mezi ulicemi Druhanická a Dražická
10
.

Zápis č. 19 z jednání Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 21 ze dne 21. 6.
2021

11.Zápis č. 17 z jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 21 ze dne 23.6.2021
12
.

Námitka k zápisu z minulého jednání ZMČ14 Praha 21

Usnesení číslo: ZMČ15/0190/21
Zastupitelstvo městské části
1) schvaluje

doplněný a upravený program jednání 15. Zastupitelstva MČ Praha 21

Usnesení - (Pro: 9, Proti: 4, Zdržel se: 1)

5. Kontrola plnění usnesení
Předkladatel  pan  Růžička  sdělil,  že  v příloze  02  jsou  vygenerované  splněné  úkoly.  Úkol  č.
Uk/00204/2021 bude vygenerován na příští ZMČ, vzhledem termínu splnění. V rozpravě občanů nikdo
nevystoupil, v rozpravě zastupitelů vystoupili: p. Roušar, pan Růžička odpověděl na dotaz zastupitele, pí
Kopecká, podruhé p. Roušar. závěrečné slovo dostal p. Růžička.

Usnesení číslo: ZMČ15/0191/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

kontrolu plnění usnesení

Usnesení - (Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 5)



6. Zpráva o činnosti rady
Předkladatelka materiálu pí Kopecká informovala o záležitostech, které v uplynulém období projednala
nebo schválila rada městské části.

Územní rozvoj

Rozběhla se výstavba nové budovy pro mateřskou školku Sluníčko. Byla schválena smlouva s firmou
MCA ateliér, která zpracuje studii revitalizace sídliště Rohožník. 
Na všechny odbory se brzy dostanou i  vozíčkáři  a starší  občané,  úřad bude mít  nový výtah,  jehož
výstavba nedávno začala. Schválili jsme dodavatele pítek a mlžítek v městské části. 

Doprava

Byl vybudován nový přístřešek na zástavce Rápošovská směr na Rohožník. Úřednici již využívají nové
elektromobily,  které  byly  částečně  hrazeny  z dotace  životního  prostředí.  Pokračujeme  v opravách
chodníků a dokončuje se projektová dokumentace (včetně všech povolení rekonstrukce) ulice Hulická. 

Školství

Byla aktualizována pravidla pro odměňování a stanovení výše platů ředitelů příspěvkových organizací.
Škola  od  nás  obdržela  účelový  příspěvek  na  Montessori  pedagogiku.   Byly  schváleny  kontroly
příspěvkových  organizací.  Odsouhlasili  jsme  přijetí  daru  od  společnosti  WOMEN  FOR WOMEN,
O.P.S., v rámci projektu obědy pro děti. 

VHČ

Vzhledem ke složité době v souvislosti s uzavřením provozoven kvůli Covidu, jsme schválili odpuštění 
nájmu. 
Se společností OMV byla uzavřena smlouva na pronájem pozemku do května 2023 i s navýšeným 
nájmem.  

Zdravotnictví a sociální služby

S doktory ze zdravotního střediska byly uzavřeny dohody a byly jim prodlouženy smlouvy na 5 let. 
Zadali jsme zpracování projektu na rekonstrukci středisko osobní hygieny. 

Životní prostředí

Byly  pořízeny  a  vydány  kompostéry  pro  občany  naší  městské  části,  které  byly  hrazeny  z dotace
životního prostředí. 
Uspěli jsme s dalšími projekty, které se týkají životního prostředí a získali jsme finance na revitalizaci
Ježkova Parku, mokřadu Dubinská a izolační zeleně u sídliště Rohožník.
Rozšířila se další místa, kde jsou nádoby na sběr použitých olejů.  



Kultura

Situace už se začala vracet do normálu a mohly se začít pořádat kulturní akce. V červnu tak proběhlo
první  letní  kino.  Oslavili  jsem společně  100  let  vzniku  samostatné  obce  Újezd.  Venkovní  výstavu
uspořádanou  u  této  příležitosti  si  máte  možnost  prohlédnout  u  prvního  stupně.  Máme  za  sebou  i
posvícení. 

V rozpravě občanů k tomuto bodu vystoupil p. Kučera, v rozpravě zastupitelů vystoupili: pí Kopecká
s technickou poznámkou, pí Charvátová, pí Kučerová, p. Roušar, p. Havrda, p. starosta s technickou
poznámkou, pí Carbolová, pí Kopecká odpověděla na dotazy zastupitelů, pí Doležalová, pí Dastychová,
podruhé  p.  Havrda,   p.  starosta,  s faktickou  poznámkou  p.  Havrda,  podruhé p.  Roušar,  podruhé  p.
starosta, s faktickou poznámkou p. Havrda, pí Kopecká odpověděla na dotazy zastupitelů, p. Havrda
s technickou poznámkou, p. starosta s technickou poznámkou, p. Růžička.

Usnesení číslo: ZMČ15/0192/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

zprávu o činnosti rady

Usnesení - (Pro: 11, Proti: 0, Zdržel se: 2)

7. Rozpočtová opatření č. 46 až č. 73: změny rozpočtu v roce 2021.
Předkladatelka materiálu pí Kopecká informovala o záležitostech, které v uplynulém období projednala
nebo schválila rada městské části a uvedla podrobné informace, která jsou uvedeny v materiálu.
V rozpravě občanů k tomuto bodu nikdo nevystoupil, v rozpravě zastupitelů vystoupili: p. Havrda, p.
Roušar, p. starosta s technickou poznámkou, pí Kopecká odpověděla na dotazy zastupitelů,  p. Havrda
s technickou  poznámkou,  pí  Kopecká  odpověděla  na  dotaz  zastupitele,  p.  starosta,  pí  Charvátová
s technickou poznámkou, p. Duchek, p. Roušar, podruhé p. Duchek, p. Roušar s technickou poznámkou,
pí Doležalová s technickou poznámkou, p. Roušar s technickou poznámkou, pí Kopecká s technickou
poznámkou, pí Dastychová, závěrečné slovo dostala pí Kopecká.

Usnesení číslo: ZMČ15/0193/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

Rozpočtová opatření č. 46 až č. 73: změny rozpočtu v roce 2021 v souladu s přiloženými tabulkami,
které jsou nedílnou součástí tohoto usnesení.

Usnesení - (Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 5)

8. Plnění rozpočtu MČ Praha 21 za 1. až 2. čtvrtletí 2021.
Předkladatelka materiálu pí Kopecká sdělila,  že předkládá ke schválení Zhodnocení plnění rozpočtu
městské části Praha 21 za 1. až 2. čtvrtletí roku 2021. 



Materiál byl připraven v souladu se všemi platnými zákony, předpisy, směrnicemi a pokyny z MHMP a
Českými účetními standardy. 
K 30. 6.  byly příjmy plněny na 58 % a výdaje na 26 %. Z toho běžné výdaje na 26 % a kapitálové
výdaje na 4 %. Výsledek hospodaření hlavní činnosti byl vykázán ve výši necelých 2 mil. a ve vedlejší
činnosti ve výši 2,5 mil. Kč. 
Materiál byl projednán radou městské části a byl zaslán finančnímu výboru. 
V rozpravě občanů k tomuto bodu nikdo nevystoupil, v rozpravě zastupitelů vystoupili: pí Carbolová, p.
Havrda, pí Kopecká odpověděla na dotaz zastupitele, podruhé p. Havrda, odpověděl p. Roušal vedoucí
OMI.

Usnesení číslo: ZMČ15/0194/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

předložený materiál Zhodnocení plnění rozpočtu MČ Praha 21 za 1. až 2. čtvrtletí roku 2021 včetně
všech příloh

2) schvaluje

materiál Zhodnocení plnění rozpočtu MČ Praha 21 za 1. až 2. čtvrtletí roku 2021 včetně všech příloh

Usnesení - (Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 5)

V době od 17:02 do 17:17 byla přestávka. 

9. Směna pozemků v lokalitě mezi ulicemi Druhanická a Dražická
Předkladatel materiálu pan starosta sdělil, že předkládá k projednání návrh na směnu pozemků mezi MČ
Praha 21 a společností SPIRIT FINANCE, a.s., které se nacházejí v lokalitě mezi ulicemi Druhanická a
Dražická. Návrh směny je blíže vymezen přílohou č. 02 - situace a geometrickým plánem v příloze č.
03.
Pozemky navržené ke směně se nacházejí v jedné lokalitě a z hlediska využitelnosti dle územního plánu
jsou všechny v ploše OB-C - Plochy čistě obytné. Pozemky, které jsou předmětem navrhované směny a
jsou ve vlastnictví společnosti SPIRIT FINANCE, a.s. mají celkovou výměru 4.373 m2 a oproti tomu
pozemky ve vlastnictví MČ Praha 21 mají celkovou výměru 3.254 m2.

Další  podmínky  směny  a  podmínky  spolupráce  při  realizaci  budoucích  záměrů  MČ  Praha  21  a
společnosti SPIRIT FINANCE, a.s. jsou blíže vymezeny v návrhu směnné smlouvy (viz příloha č. 04).
Návrh směnné smlouvy byl připraven ve spolupráci smluvních stran a za MČ Praha 21 připomínkován a
revidován smluvním advokátem Mgr. Michalem Víškem a právničkou ÚMČ Praha 21 JUDr. Michaelou
Baranovou.
Před  jednáním zastupitelstva  byl  na  základě  usnesení  rady č.  RMČ77/1172/21  zveřejněn  záměr  na
směnu pozemků v souladu s ustanovením § 36 odst. 1 zákona 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, v
platném znění.

V rozpravě občanů k tomuto bodu vystoupil p. Kučera, v rozpravě zastupitelů vystoupili: pí Kučerová.



     Hlasování o prodloužení vystoupení o dalších 5 minut pí Kučerové: Pro: 8, Proti: 1, Zdržel se: 1.
Návrh nebyl přijat. 

Dále vystoupili p. Havrda, pí Kopecká s technickou poznámkou, pí Charvátová, p. Havrda s technickou
poznámkou, p. starosta s technickou poznámkou, p. Havrda s technickou poznámkou, pí Doležalová, p.
starosta odpověděl na dotazy zastupitelů, p. Havrda s technickou poznámkou, pí Dastychová.

V době od 18:00 hodin do 18:45 byly projednávány interpelace.

V diskusi  po  projednání  interpelací  pokračovali  zastupitelé:  p.  Havrda  s technickou  poznámkou,  pí
Dastychová  s technickou  poznámkou,  p.  Havrda  s technickou  poznámkou,  advokát  Mgr.  Víšek,  pí
Carbolová, p. Havrda  s technickou poznámkou, pí Kučerová  s technickou poznámkou, pí Charvátová
s technickou poznámkou, p. starosta  s technickou poznámkou, pí Charvátová s návrhem, který nebyl
hlasován,  pí Dastychová s technickou poznámkou, p. starosta, p. Havrda s technickou poznámkou, p.
starosta  s technickou  poznámkou,  odpověděl  p.  Roušal  vedoucí  OMI,  pí  Carbolová  s technickou
poznámkou,  p.  Havrda s technickou poznámkou,  pí  Kopecká s technickou poznámkou,  pí  Kučerová
s technickou  poznámkou,  p.  Havrda  s technickou  poznámkou,  p.  Duchek,  p.  Havrda  s technickou
poznámkou, pí Doležalová s technickou poznámkou, p. Roušar.
      Hlasování o dalším 5 min. vystoupení p. Roušara: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 5. Návrh nebyl přijat.

S technickou poznámkou pokračuje p. starosta, p. Havrda s technickou poznámkou a návrhem, který byl
hlasován,  pí  tajemnice  s technickou  poznámkou,  p.  Havrda  s technickou  poznámkou,  p.  starosta
s technickou poznámkou, p. Růžička s technickou poznámkou, p. Havrda s technickou poznámkou, pí
Hubínková s technickou poznámkou, p. Havrda s technickou poznámkou. 

     Hlasování o návrhu - každý zastupitel: 3x1 minuta dotazy na pana Mgr. Víška: Pro: 13, Proti: 0,
Zdržel se: 0. Návrh byl přijat.

3 dotazy položila pí Doležalová, 1 dotaz pí Dastychová, 1 dotaz p. starosta, 3 dotazy p. Roušar, 3 dotazy
pí Charvátová, 3 dotazy p. Havrda a 2 dotazy pí Kučerová.

V rozpravě pokračuje p. starosta s návrhem, který byl hlasován.

Hlasování o vystoupení p. Zajace - zastupitele HMP: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 2. Návrh byl přijat.

V rozpravě  vystoupil  p.  Zajac,  dále  p.  starosta  s návrhem,  který  byl  hlasován,  p.  Havrda,  podruhé  pí
Doležalová, podruhé pí Kučerová, podruhé p. Roušar, pí Kopecká, p. Havrda s technickou poznámkou, p.
Roušar s technickou poznámkou, pí Hubínková. pí Kopecká - s návrhem na ukončení rozpravy, p. starosta
s technickou poznámkou.

Hlasování o ukončení rozpravy k bodu č. 9: Pro: 8, Proti: 5, Zdržel se: 0. Návrh nebyl přijat.

Pí Kučerová s technickou poznámkou,  pí  Doležalová s technickou poznámkou,  p.  Havrda s technickou
poznámkou, pí Pelčáková, pí Charvátová s technickou poznámkou, p. Duchek.

Hlasování o třetím vystoupení p. Roušara: Pro: 5, Proti: 1, Zdržel se: 6. Návrh nebyl přijat.

Podruhé pí  Hubínková,  pí  Kučerová s technickou poznámkou,  s technickou poznámkou p.  Duchek – s
návrhem na ukončení rozpravy.

Hlasování o ukončení rozpravy k bodu č. 9: Pro: 9, Proti: 3, Zdržel se: 0. Návrh byl přijat.



Pí Kopecká s technickou poznámkou, pí Carbolová, p. Havrda s  požadavkem na přerušení projednávání
bodu z důvodu porady Klubu po dobu 15 minut, p. starosta s technickou poznámkou.

Hlasování o za „KLUB“ žádá 15 min. přestávku: Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 2. Návrh byl přijat.

V době od 21:23 do 21:38 byla přestávka. 

Pí Doležalová  s technickou poznámkou, p. Roušar  s technickou poznámkou, pí tajemnice odpověděla na
dotaz zastupitelů, p. Havrda s technickou poznámkou, závěrečné slovo měl p. starosta.

Usnesení číslo: ZMČ15/0195/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

návrh na směnu pozemků mezi MČ Praha 21 a společností SPIRIT FINANCE, a.s., které se nacházejí v
lokalitě mezi ulicemi Druhanická a Dražická a jsou blíže vymezeny geometrickým plánem a návrhem
směnné smlouvy, které tvoří nedílnou součást tohoto usnesení

2) bere na vědomí

nabídky RNDr. Pavla Roušara na odkup pozemků č. parc. 537/321 a 537/322 v k.ú. Újezd nad Lesy,
které  byly  doručeny  v  době  zveřejnění  záměru,  tzn.  obě  dne  24.9.2021,  a  které  nenaplňují  účel
zveřejněného záměru na směnu pozemků mezi MČ Praha 21 a společností SPIRIT FINANCE, a.s., které
se  nacházejí  v  lokalitě  mezi  ulicemi  Druhanická  a  Dražická  a  jsou  blíže  vymezeny geometrickým
plánem a návrhem směnné smlouvy, které tvoří nedílnou součást tohoto usnesení

3) schvaluje

směnu pozemků mezi MČ Praha 21 a společností SPIRIT FINANCE, a.s., které se nacházejí v lokalitě
mezi ulicemi Druhanická a Dražická a jsou blíže vymezeny geometrickým plánem a návrhem směnné
smlouvy, které tvoří nedílnou součást tohoto usnesení

4) schvaluje

návrh směnné smlouvy na směnu pozemků mezi MČ Praha 21 a společností SPIRIT FINANCE, a.s.,
které se nacházejí v lokalitě mezi ulicemi Druhanická a Dražická a jsou specifikovány v přílohách č. 2 -
4, které tvoří nedílnou součást tohoto usnesení

5) pověřuje

starostu MČ Praha 21 podpisem směnné smlouvy na směnu pozemků mezi MČ Praha 21 a společností
SPIRIT FINANCE,  a.s.,  které  se  nacházejí  v  lokalitě  mezi  ulicemi  Druhanická  a  Dražická  a  jsou
specifikovány v přílohách č. 2 - 4, které tvoří nedílnou součást tohoto usnesení

Zodpovídá 

1. Milan Samec, starosta MČ Praha 21 
Termín: 30.06.2022 

Usnesení - (Pro: 9, Proti: 5, Zdržel se: 0)



V době od 21:53 byla vyhlášena 2 min. přestávka. 

Hlasování o návrhu pí Kopecké:
-  prodloužení jednání i po 22:00 hodině

 Hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0. Návrh byl přijat

10. Zápis č. 19 z jednání Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 21 ze dne 21. 6. 2021
Předkladatelka materiálu paní Hubínková informovala, že předkládá zápis č. 19 z jednání FV ze dne
21.6.2021, kdy byla ještě předsedkyní FV.
V rozpravě k tomuto bodu nikdo nevystoupil.
Usnesení číslo: ZMČ15/0196/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

zápis z 19. jednání Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 21 ze dne 21. 6. 2021.

Usnesení - (Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 1)

11. Zápis č. 17 z jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 21 ze dne 23.6.2021
Předkladatelka  materiálu  paní  Kučerová  uvedla,  že  Kontrolní  výbor  Zastupitelstva  MČ  Praha  21
předkládá Zastupitelstvu MČ Praha 21 zápis z jednání Kontrolního výboru č. 17 ze dne 23.6.2021.
V rozpravě občanů k tomuto bodu nikdo nevystoupil, v rozpravě zastupitelů vystoupili: pí Dastychová,
pí  Kučerová  odpověděla  na  dotaz  zastupitelky,  p.  Růžička,  p.  Roušar,  pí  Doležalová,  p.  Havrda,
závěrečné slovo měla pí Kučerová.

Usnesení číslo: ZMČ15/0197/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

zápis z jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 21 č. 17 ze dne 23.06.2021

Usnesení - (Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 0)



12. Námitka k zápisu z minulého jednání ZMČ14 Praha 21
V rozpravě  občanů  k tomuto  bodu  nikdo  nevystoupil,  v rozpravě  zastupitelů  vystoupil:  p.  Vojta,  p.
Roušar, pí tajemnice odpověděla na dotaz zastupitele, p. starosta, pí Kučerová, pí tajemnice s technickou
poznámkou.

Usnesení číslo: ZMČ15/0198/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

námitku pí Kučerové k zápisu z jednání ZMČ14 Praha 21 ze dne 28.6.2021 v bodě č. 4

2) ukládá

tajemnici ÚMČ Praha 21 doplnění názvu bodu ze záznamu

Zodpovídá 

1. Ing. Šárka Zátková, tajemnice Úřadu městské části Praha 21 

Termín: 20.12.2021 

Usnesení - (Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 0)

Pan starosta Milan Samec poděkoval všem přítomným za účast, jednání ukončil ve 22:18 hodin a pozval
je na další jednání ZMČ, které se bude konat 20. prosince 2021.

 
 

Ing. Ondřej Vojta
zastupitel MČ Praha 21

  

Petr Duchek
zastupitel MČ Praha 21

Milan Samec
starosta MČ Praha 21



Zapsal : referent oddělení kanceláře starosty - Michala Brichová
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